Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

December—2023

Dec 3rd Third Installment fees due

Dec 7th
Arabic
Language Day
&
Twin Day

Dec 13th – 21st ES Midterm Assessment Week Dear Elementary Parents,

It is fitting that as we enter the month of December we are also introducing a new character trait—Global Citizenship. This is linked to the main theme of November and follows a very successful International Day where we developed the understanding and appreciation of different cultures throughout the world. The focus in this event and the learning leading up to it was on the positive



differences between different countries with regards to food, art and history. In an international school this is an important part of the curriculum, as we can not avoid globalism, and our students have and will continue to experience travelling and living in different countries. An understanding and appreciation is one way in which we can foster global peace and cooperation.

This month was also a month in which we continued to promote literacy in the Elementary school. We had students from the higher elementary grades reading to youngstudents their favorite er books, enhancing this perience by dressing up as a character from that book. This was further supported by our Spelling Bee competition in grade 3,4 and 5, and we look forward to 'crowning' our champions in December. We also hope to invite the finalists' parents to come and watch the event on Sunday 3rd December.



We also continued with our program of parental engagement events. The main aim of these events is to showcase what occurs in class on a daily basis and giving parents an understanding of how lessons and learning are delivered. The feedback from parents was very positive and they appreciated working directly with their children on their learning.

Dec 17th-21st Green Team Paper collection Sem1 REGULAR UNIFORM

REGULAR UNIFORM

LONG SLEEVE
POLO T-SHIRT

GREY CARGO TRS.

GREY TROUSERS
GIRLS

One black pair with lace or velcro
for everyday use.



I also want to remind parents that students should be wearing the Autumn uniform to school reflecting the colder weather that we are now experiencing.

We also saw in November our first healthy bake sale, which is consistent with the message we continuously give to our students about eating healthily and which is also one of our Middle State Association targets. We will continue to promote a healthy living lifestyle as part of our curriculum.

December is a busy month with school trips being arranged for every class but also a month in which we have an assessment

Dec 20th
ES Assembly
Global
Citizenship
Grade 1

period from 13th to the 21st December. It is important to remember that the best way for students to be successful in their assessments is not to cram the learning over the quarter the night before, but to keep up to date with learning as it happens.

We will also have our first 'Principal' tea party for the child in each class who has received the most 'Caught in the Act' cards. This is an event which will take place every month and will reward the students who have demonstrated all the qualities of an exemplar CBS student.



Dec 22nd-Jan 6th Winter Break

I will, end with a quote which reflects our global citizenship ethos as CBS:

Don't ever forget that you're a citizen of the world, and there are things that you can do to raise the human spirit that are easy, things that are free, things that you can do everyday: civility, respect, kindness and character.

Aaron Sonkin

Sincerely

Mr. Edmund Peter Nonis
Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

دىسىمبر 2023

أعزائى أولياء أمور المدرسة الابتدائية،

مع بداية شهر ديسمبر نقدم أيضا سمة جديدة من سمات الشخصية ألا وهي المواطنة العالمية. ويرتبط ذلك بالموضوع الأساسي اشهر نوفمبر عقب فعالية اليوم العالمي الناجحة للغاية حيث قمنا بتطوير فهم وتقدير مختلف الثقافات حول العالم. وقد قمنا من خلال هذه الفعالية ومن خلال التعليم المسبق بالتركيز على الاختلافات الإيجابية بين مختلف البلدان فيما يتعلق بالطعام والفن والتاريخ. يعد هذا الأمر جزءا هاما من المنهج الدراسي في

المدارس الدولية حيث أنه لا يمكننا تجنب العولمة وسيستمر طلابنا في الاستمرار في تجربة السفر والعيش في بلدان مختلفة. ولذا، فان التفاهم والتقدير يمثلان إحدى الطرق التي يمكننا من خلالهما تعزيز السلام والتعاون العالمي.

> وقد قمنا أيضا طوال هذا الشهر بتعزيز القراءة في المدرسة الابتدائية: حيث قام طلاب من صفوف المراحل الابتدائية الأكبر بقراءة كتبهم المفضلة للطلاب الأصغر سنا وتعزيز هذه التجربة عن طريق ارتداء ملابس الشخصية الموجودة بالكتاب. وقد تم دعم ذلك الأمر من خلال مسابقة (Spelling Bee) في الصفوف الثالث والرابع والخامس ونحن نتطلع إلى تتويج أبطالنا في ديسمبر. ونأمل أيضا أن ندعو أولياء أمور الطلاب المتأهلين للتصفيات النهائية للحضور ومشاهدة هذه الفعالية يوم الأحد الموافق 03 ديسمبر.



13 - 21 دىسىمېر اسبوع تقييمات نصف القصل الدراسي المدرسة الابتدائية

> كما واصلنا أيضا برنامجنا الخاص بفعاليات مشاركة أولياء الأمور. ويعد الهدف الأساسي لهذه الفعاليات هو عرض ما يحدث داخل الصف يوميا وإعطاء أولياء الأمور صورة كاملة عن عملية التعلم وكيفية تقديم الدروس للطلاب. وقد كانت ردود أفعال أولياء الأمور إيجابية للغاية وأعربوا عن تقدير هم للعمل المباشر مع أبناءهم في عملية التعلم.

الفعاليات القادمة

03 دیسمبر الرسوم

7 دىسىمېر يوم اللغة العربية يوم التوأم

أود أيضا تذكير أولياء الأمور بأنه يجب على الطلاب ارتداء الزي الخريفي للمدرسة تزامنا مع الطقس البارد الذي نشهده حاليا.

لقد شهدنا أيضا في شهر نوفمبر أول فعالية بيع المخبوزات الصحية والتي تتوافق مع الرسالة التي نقدمها باستمرار عن تناول الطعام الصحي والتي تعد أيضا أحد أهداف رابطة الولايات الوسطى. وسنستمر في تعزيز نمط الحياة الصحي كجزء من منهجنا الدراسي.

يعد شهر ديسمبر حافلا للغاية حيث يتم الترتيب للرحلات المدرسية لكل صف دراسي ولكننا نشهد أيضا خلال هذا الشهر فترة التقييمات في الفترة بين 13 إلى 21 ديسمبر. ومن المهم أن نتذكر أن افضل طريقة لنجاح الطلاب في التقييمات هي من خلال مواكبة التعلم أول بأول وليس عن طريق حشو وزج جميع معلومات الربع الدراسي في الليلة التي تسبق التقييم.

سيتم عمل أول حفل احتساء الشاي مع المدير لطالب من كل صف والذي حصل على أكبر عدد من بطاقات (the Act). ستقام هذه الفعالية كل شهر وسيتم مكافئة جميع الطلاب الذين حققوا متطلبات الطالب المثالي بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة.

PE UNIFORM

PE JACKET

PE PANTS

One pair of laced or velcro running shoes with clear soles for PE.

17 - 21 ديسمبر الفريق الأخضر جمع الأوراق الفصل الأول REGULAR UNIFORM

REGULAR UNIFORM

PI

LONG SLEEVE
POLO T-SHIRT

GREY CARGO TRS.

GREY TROUSERS
GIRLS

One black pair with lace or velcro
for everyday use.

Colenda

There

Is to 5 to 7 to

Is to 7 to

Is

20 ديسمبر تجمع المدرسة الابتدائية عن المواطنة العالمية الصف الأول

سأنهى كلامي بمقولة تعكس روح المواطنة العالمية لدينا بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة:

"لا تنس أبدا أنك مواطن في هذا العالم وهناك أشياء يمكنك القيام بها لرفع الروح الإنسانية وهي بسيطة ولا تكلف شيئا ويمكن القيام بها يوميا وهي: الكياسة والاحترام واللطف والشخصية". آرون سونكين

22 ديسمبر -06 يناير عطلة الشتاء

> ومع أطيب التمنيات، السيد / ادموند بيتر نونيس مدير المدرسة الابتدائية